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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  13/11/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό  Οικονομικών 

           2) Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

   

ΘΕΜΑ:  «Σε αναμονή χιλιάδες δικαιούχοι πάγιων δαπανών» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

   

Η Κυβέρνηση προς στήριξη της πληττόμενης από την πανδημία αγοράς 

είχε εξαγγείλει  πως οι δαπάνες επιχειρήσεων και ελεύθερων 

επαγγελματιών  του 2020 για φως, νερό, τηλέφωνο και ενοίκια θα 

μπορούσαν να επιδοτηθούν από το κράτος, λαμβάνοντας κουπόνια, με τα 

οποία θα συμψηφίσουν μελλοντικούς φόρους και εισφορές. 
 

Η προθεσμία των αιτήσεων στην πλατφόρμα «myBusinessSupport» 

παρήλθε την προηγούμενη Δευτέρα αλλά ακόμη και όσοι αιτήθηκαν νωρίς 

ευρίσκονται σε αναμονή.  

 

Το εν λόγω πρόγραμμα  ύψους 450.000.000 ευρώ, φέρεται να 

ενεργοποιήθηκε καθυστερημένα και ως εκ τούτου πολλές επιχειρήσεις και 

ελεύθεροι επαγγελματίες που επιθυμούν να συμψηφίσουν φόρους και 

τρέχουσες εισφορές δεν έχουν λάβει ακόμα τα ανάλογα κουπόνια, Ως 

απόρροια αυτού του γεγονότος, όσοι δεν έχουν λάβει τα εν λόγω κουπόνια 

πράγμα  να έχουν ενάμιση μήνα  να τα λάβουν και να τα εξαργυρώσουν 

(εάν ποτέ τα λάβουν). 

 

Το πλαίσιο προβλέπει πως τα κρατικά «vouchers» δεν θα ισχύουν το 2022, 

με αποτέλεσμα να ακυρωθούν. Έτσι  οι επιχειρήσεις θα λάβουν μόνο ένα 

μέρος της επιδότησης, χάνοντας ίσως και το μεγαλύτερο κομμάτι των 

πάγιων δαπανών.  
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Τέλος, φοροτεχνικοί επισημαίνουν πως δεν αποκλείεται να μείνει αδιάθετο 

ένα ποσό που μπορεί να αγγίξει ακόμα και τα 100.000.000 ευρώ, ενώ η 

πλειοψηφία των επιχειρήσεων φέρεται να έχει δηλώσει  ότι επιθυμεί να 

επιδοτηθεί για τις ασφαλιστικές εισφορές που έχει  καταβάλει, τον ΕΝΦΙΑ 

και τον ΦΠΑ, πράγμα το οποίο υποδηλώνει την οικονομική κατάσταση 

τους. 

  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Με ποιον τρόπο θα διανεμηθούν εγκαίρως τα σχετικά κουπόνια 

στους δικαιούχος; 

2) Σκέπτεσθε να παρατείνετε χρονικά την ισχύ εφαρμογής και χρήσης 

των κουπονιών, προκειμένου να ισοσκελιστούν με πάγιες δαπάνες 

που αφορούν το έτος 2021; 

3) Πως σκέπτεσθε να χρησιμοποιήσετε το αδιάθετο ποσό του 

προγράμματος, που ίσως προκύψει από την καθυστέρηση διάθεσης 

του στους δικαιούχους; 

                                  Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




